
 

 

 

 

Tarnów, 21 stycznia 2025 r. 

KRM.0003.244.2025 

 

 

Prezydent Miasta Tarnowa 

 

Uprzejmie informuję, że na XIII sesji Rady Miejskiej 16 stycznia 2025 r. w punkcie „Zapytania  
i interpelacje radnych oraz oświadczenia i wolne wnioski” radny Mirosław Biedroń złożył następujące 
zapytania i wnioski: 

1. Śliskie płyty na tarnowskim rynku stwarzają olbrzymie problemy niezależnie od wieku. Radny 
uważa, że być może wskazana jest wymiana części czerwonych płyt granitowych. Poprosił  
o informację, co w tej sprawie zamierza zrobić ZDiK, bo to raczej ta jednostka odpowiada za stan 
tej nawierzchni. Radny słyszał o przypadkach, że przewracające się tam osoby łamały ręce i nogi.  

2. Zgłosił fatalny stan chodników na ulicy Powstańców Warszawy, szczególnie na wysokości centrum 
handlowego. Zdaniem radnego jest tam konieczny pilny remont, tym bardziej, że korzenie drzew 
zmieniły położenie poszczególnych płyt, co sprawiło, że to miejsce jest bardzo niebezpieczne.  
Ponadto w miejscach, gdzie jest połączenie chodnika z wjazdami na posesje pojawiły się wysokie 
krawężniki, które również powodują problemy w poruszaniu się w tych miejscach.  

3. Chciał wiedzieć, jak wygląda kwestia usuwania starych tablic informacyjnych dot. chociażby 
termomodernizacji i innych projektów w placówkach zwłaszcza oświatowych. Radny zwracał na to 
uwagę we wniosku z VII sesji (KRM.0003.94.2024). Niektóre projekty kończyły się w 2015 roku albo 
wcześniej i stan tych tablic jest w wielu miejscach fatalny. Ponowił prośbę o ich usuniecie. 

4. Chciał wiedzieć, kiedy pojawią się informacje dla organizacji pozarządowych o możliwości 
skorzystania z dofinansowania wkładu własnego w ramach składanych wniosków. Radny uważa, 
że taka informacja, dotycząca możliwości i sposobu składania wniosków, powinna do nich dotrzeć.  


